

覆核成績申請（只適用於甲類及乙類科目）
Application for Rechecking and Remarking (Applicable to Categories A & B subjects only)

透過系統直接以信用卡繳付申請費用須知（自修生）
Instructions for Payment of Application Fees by Credit Card through the System (Private Candidates)

考生可於繳費限期*（即由網上遞交申請起計2曆日）或之前登入覆核成績申請系統直接以信用卡(VISA / MasterCard)繳付申請費。

Candidates can settle the payment of application fee by Credit Card (VISA / MasterCard) through the Rechecking and Remarking Application System **on or before the due date*** (i.e. within 2 calendar days upon online submission).

付款步驟：

Payment Steps:

- (1) 請選擇信用卡類別 (VISA / MasterCard)。
Select the Credit Card type (VISA / MasterCard).
- (2) 請輸入信用卡號碼及信用卡有效日期。
Input the Credit Card Number and expiry date.
- (3) Visa 卡和 MasterCard 均提供額外的安全驗證服務，確保信用卡持有人進行網上付款時得到更大保障。你必須預先登記「Visa 驗證」服務或 MasterCard® SecureCode™服務。
Both Visa and MasterCard offer additional security programs to give their cardholders extra protection when they make online payments. You must register in advance with Verified by Visa (VbV) or MasterCard® SecureCode™.

於7-Eleven或OK便利店繳付申請費用須知（自修生）
Instructions for Payment of Application Fees at 7-Eleven or Circle K Convenience Store
(Private Candidates)

請於繳費限期*（即由網上遞交申請起計2曆日）或之前攜同繳費單前往任何一間香港境內的7-Eleven或OK便利店以現金繳付繳費單上所列的申請費。

Please bring along with the Demand Note to any 7-Eleven or Circle K Convenience Store in Hong Kong and settle the payment of total application fee shown on the Demand Note, by cash, **on or before the above due date*** (i.e. within 2 calendar days upon online submission).

*如繳費限期為星期六或星期日，則會自動順延至下星期一。

*If the deadline for payment falls on a Saturday or Sunday, it will be automatically deferred to the next Monday.

完成付款手續後，請妥為保存付款收據，以確認閣下之繳費。

When the application fee payment is completed, please keep the payment receipt for payment record.

逾期繳付覆核成績申請費用安排
Arrangements for Late Payment for Rechecking/Remarking Application

倘若考生未能於繳費期限繳交申請費，本局將會收取該考生附加費港幣273元。逾期繳款，考生必須於2022年7月28日下午5時30分前親身到考評局修頓中心辦事處（地址：灣仔軒尼詩道130號修頓中心12樓），並只限以信用卡、易辦事、八達通、支付寶、微信支付或轉數快繳付覆核成績費用及逾期繳款附加費用港幣273元。繳款時考生必須出示繳費通知書。考評局不接受於2022年7月28日後的繳款，並會取消該考生之申請。

If candidates fail to settle the application fees by the payment deadline, a supplementary fee of HK\$273 will be charged. The payment of application fees and supplementary fee of HK\$273 must be made by credit card, EPS, Octopus, Alipay, WeChat Pay or Faster Payment System (FPS) in person at the HKEAA Southorn Centre office (Address: 12/F, Southorn Centre, 130 Hennessy Road, Wan Chai, Hong Kong) before 5:30 pm on 28 July 2022. A copy of the Demand Note must be produced at the time of payment at the HKEAA counter. Payment after 28 July 2022 will not be accepted and the application of the candidate concerned will be cancelled.